
 FAU GRÅLUM BARNESKOLE 
       

 
 
FAU Grålum Barneskole – Møtereferat #1 2021_2022 

 

Møtedato: 16.11.2021  

Sted: Lærerværelse Grålum Barneskole 

 

Tilstede: 18 stk.  

 

 

11.21-01 Åpning av møtet 

 

Leder Eirik Klonteig åpnet møtet og ønsket velkommen 

  

11.21-02 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Godkjent uten kommentarer  

 
 

 

11.21-03 FAU arbeid 

 
Leder Eirik Klonteig gikk gjennom styret, SPOND, alle gruppene og 

forventningene til hver av dem.  
 

Kent Trinborg ble valgt som referent. 

 

 

 
 

 

11.21-04 Fordeling av gruppene 

 
17. mai komiteen 

5 stk. medlemmer i gruppen. Men det forventes i tillegg at alle foreldre for 
4. klassene stiller på selve 17. mai for gjennomføring.  

 

Julegrantenning 
3 stk.  

 
Trafikk og nærmiljø 

7 stk.  
 

Støtteordninger og søknader 

5 stk.  

  

11.21-05 Status komiteer og grupper 

 
Pga. Sent oppstartsmøte i FAU var det naturlig ingen store oppdateringer 

fra de ulike komiteene.  
 

Julegrantenning 
 

Dato satt og booket hos Quality. Gruppen jobber videre mot målsatt dato 

tross kort tidshorisont.   
 

Trafikk og nærmiljø 
 

17. mai komiteen 
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Støtteordninger og søknader  

 

11.21-06 Eventuelt 

 
1) SFO Grålum Barneskole har egen Facebookside for foreldre. Ønsker 

dialog og tilbakemeldinger. 
Facebooksiden kan åpnes for FAUs medlemmer om ønskelig.  

 

2) Innspill fra foreldre om lange dager/korte dager. En generell diskusjon 
rundt alternativer og styrking av leksehjelp som et alternativ. Leder FAU 

tar saken opp med rektor.  
 

3) Innspill fra foreldre om trafikken i Gamle Kongevei. Endre fra 50-sone til 
40 sone ved fotgjengerfelt. Flere i FAU kjente til forholdene og utfordrende 

trafikkbilde. Økning i antall bosatt på Bjørnstad som benytter seg av 

overgangen. Tungtransport har alltid vært utfordrende. Forsøkt tatt opp 
tidligere, men fylkesvei. Leder FAU tar saken opp med rektor for 

sondering. Saken legges til gruppen for Trafikk og Nærmiljø for videre 
undersøkelser.  

 

4) Klassekasse i regi av FAU. Underkonto fra FAUs hovedkonto er en 
mulighet, men krever administrasjon. Gebyrer for endring og opprettelse 

foreslås. Frivillig å etablere for klassene. Fordelen er at man unngår mye 
styr med private kontoer og risiko. Forslaget godt mottatt i FAU, men må 

undersøkes videre. Detaljene på plass til neste FAU-møte. Leder FAU 
sjekker ut med bank.  

 

5) Innspill fra foreldre om utfordringer i den digitale hverdagen på skolen. 
Ingen bøker, urolige barn, komplisert software osv. oppleves som en 

utfordring. Forskjellige løsninger fra trinn til trinn oppleves også til 
stadighet, en viss likhet må etterstrebes. Ønsker kopier, ikke alt på Ipad. 

For tilfeldig når det virker være opp til lærerne. Forventningsavklaring og 

forutsigbarhet viktig når man er satsningsskole digitalt. Det savnes 
informasjon og om det er, hvor finnes dette. Leder FAU leste opp svar fra 

rektor, saken tas også opp med skolen for videre konstruktiv dialog.  
 

6) Eirik informerte om hvordan vi jobber med saker i FAU. Meldes inn 

gjennom Spond, og tas fortløpende. Tas opp igjen i møtene til FAU.  
 

7) Neste møter 17.02, 28.04 og 09.06.  
 

 

  

 

 
 

 

 
Grålum, 12.12.2021 

   
Referent FAU   

 

 
 

 


